

No. 43649. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION AGAINST DOPING IN SPORT. PARIS, 19 OCTOBER 2005 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2419, I-43649.*]

RATIFICATION

Liberia

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 6 October 2011

Date of effect: 1 December 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 26 October 2011

RATIFICATION

Sudan

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 27 September 2011

Date of effect: 1 November 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 24 October 2011

N° 43649. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE CONTRE LE DOPAGE DANS LE SPORT. PARIS, 19 OCTOBRE 2005 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2419, I-43649.*]

RATIFICATION

Libéria

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 6 octobre 2011

Date de prise d'effet : 1^{er} décembre 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 26 octobre 2011

RATIFICATION

Soudan

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 27 septembre 2011

Date de prise d'effet : 1^{er} novembre 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 24 octobre 2011